
   مالك شريعتي:
در ام��ر به مع��روف و نهي از منك��ر معمولاً 
زبان خوش و احت��رام ج��واب مي دهد كه 
اكثريت مردم نيز قبول دارند. برخورد تند، 
اهانت و بي احترامي، نتيجه عكس دارد كه 
خوش بينانه از س��ر جهل اس��ت و بدبينانه 
خروجي نفوذ. وظيفه دستگاه هاي انتظامي و 
امنيتي بررسي همه گزينه هاست. #حجاب_

واجب_شرعي #ماست
   عبدالرضا هاديزاده:

جامعه مذهبي به چنان بلوغي رسيده است 
كه ماست پاشي را نماد نهي از منكر و عامل 
آن را نماد مذهب ندانست و از آن حمايت 
نكرد... كاش جريان مقابل نيز نام توحش 
اغتشاشگران را »خرابكاري شرافتمندانه« 
نمي گذاشت و از جنايت هاي آنها در ضرب 
و شتم و كش��تار و چادركش��ي  از سر زنان 

حمايت نمي كرد!
   ميثم ايراني:

فيلم صدا نداش��ت؛ اصلًا قطعي نبود ماست 
پران بسيجي باش��د، اصلًا مش��خص نبود 
دعوا حتماً سر حجاب باشد؛ اصلًا مشخص 
نبود پاسخ آن دختر چه بوده كه فرد اينقدر 
عصباني شده و شايد اگر پاسخ شنيده مي شد 
برخي همين واكنش را هم كم مي دانستند! 
ولي به هرصورت هيچ كاربر ارزش��ي فضاي 

مجازي اين رفتار را تأييد نكرد.
    مهدي قاسم زاده:

قطعاً بين ي��ك رفت��ار جاهلانه ب��ا امر به 
مع��روف و نه��ي از منكر اصول��ي از زمين 
تا آس��مان فرق اس��ت اما كاش در سابقه  
برخي، حمايت از آمرين و محجبين كتك 
خورده هم وجود داشت تا لااقل امروز متهم 
نمي ش��دند به تلاش براي بحران آفريني 

مجدد، زمينه چيني براي ادامه وضع فعلي و 
زياد كردن هزينه  ورود دستگاه هاي مسئول 

به موضوع حجاب!
    دانيال معمار:

دس��تگاه قضا حتم��اً با مرد ماس��ت پاش 
برخورد مي كند، اما قبل از آن بايد به خاطر 
ترك فعل، يقه مسئولاني را بگيرد كه اجراي 
قانون حجاب در جامعه را با بي عملي به حال 

خود رها كرده اند. 
   سيدمنصور موسوي:

اون آدم با اون روحيات��ش قاعدتاً بايد روزي 
هزارتا دبه ماست رو سر ملت چپ كنه! چرا 
فقط فيلم اين يكي در اومده؟ ممكن نيست 
اصلاً بحث حجاب نبوده باشه؟ ممكن نيست 
بيرون مغازه قبلش با هم مش��اجره اي كرده 
باشن؟ چرا فيلم آنقدر كوتاه، بي صدا و فقط 

داخل مغازه  است؟

    احمد دستاران:
حواسمان باشد واقعه ماست پاشي سه خطاكار 
دارد: ماست پاش، بي حجاب و فروشنده اي كه 
فيلم را منتش��ر كرده. نحوه برخورد با آنها با 
يكديگر متفاوت است )دو نفر برخورد قضايي 
و ديگري برخورد فرهنگي( اما به هر حال عدم 
برخورد با هر سه آنها، اتفاقاً به شكاف اجتماعي 

در اين مسئله دامن مي زند. 
   حسن آقاجاني:

اگه توق��ع داريم يك ش��خص خلاف ميل 
باطنيش به خاطر حكم خدا حجاب رو - كه 
پر از سختي و محدوديته- رعايت كنه، فكر 
مي كنم منطقي باشه از شخص متديني كه 
مي خواد تذكر رعايت حكم خدا رو بده چند 
برابر توقع داشته باشيم در حدود شرعي تنها 
بگه و رد بش��ه. دعوا و ن��زاع، حكم دين خدا 

نيست. #سطل_ماست

برخورد تند، اهانت و بي احترامي نتيجه عكس دارد
واكنش كاربران شبكه هاي اجتماعي به انتشار كليپي از يك نهي از منكر اشتباه

انتشار تصاويري در شبكه هاي اجتماعي كه به ماست پاشي يك فرد به دو خانم بي حجاب 
مشهور شده است، با واكنش هاي بسياري در شبكه هاي اجتماعي همراه بود. هر چند اين فيلم 
صدا ندارد و جزئيات مسئله و راستي آزمايي آن مشهود نيست، اما كاربران انقلابي ضمن بيان 
گمانه هايي در خصوص ساختگي بودن آن با فرض صحت آنچه روايت شده است، اين نوع از امر 

به معروف را نفي كرده و آن را تخريب امر به معروف و نهي از منكر و موجب گسترش بي حجابي 
دانستند. البته كاربران تأكيد داشتند اين نفي چيزي از مسئوليت متوليان ترويج حجاب كم 
نخواهد كرد. برخي از كاربران نيز كساني كه اين موضوع را دستاويز حمله به گفتمان انقلاب 
كردند، مورد انتقاد قرار دادند. در ادامه بخش هايي از واكنش هاي كاربران را مرور كرده ايم. 

اين صفحه پيام ه�ا،  متن ها، عكس نوش�ت ها و خبرهاي كوتاه 
منتشر شده در فضاي مجازي را بازنشر می دهد. تلاش بر اين 
اس�ت كه ديدگاه ها و نظرات كاربران انديش�مند ش�بكه های 

اجتماعی در عرصه مكتوب هم ديده شود.

اگر دوستم داري، با من حرف بزن!
مرحوم آيت الله مصباح يزدي)ره(:

حد نصاب محبت اين است كه آدم لااقل در شبي كه 14ساعت 
است، يك نيم س��اعتي هم براي گفت وگو با خدا در نظر بگيرد. 
]بي توجهي به اي��ن گفت وگو[ خيلي جفاس��ت، مخصوصاً كه 
او دعوت مي كند، اصرار مي كند، پيغمبر مي فرس��تد، چند آيه 
قرآن نازل مي كند، اوليای خدا اين همه س��فارش مي كنند، اما 
آدم گوش نمي كند، انگار نش��نيده اس��ت. اينها جفاست. يك 
مقداري بايد آدم سعي كند كه از وادي محبت بهره اي ببرد! همه 

نعمت هاي خدا خوردني ها و آشاميدني ها نيست. 
منبع: كان��ال تلگرامي آيت الله مصباح يزدي به اس��تناد درس 
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   آیينه نفس

عبرت هاي ورشكستگي بانك سليكن ولي در امريكا

يكي از كاربران توئيتر با نام كاربري »ميسا« نوشت: موقعي كه سوار هواپيما ميشي، يكي از 
آموزشايي كه بهت ميدن اينه كه اگه اتفاق خطرناكي افتاد، اول ماسك اكسيژن خودت رو بذار 
بعد به بقيه كمك كن. چرا؟ چون اينجوري توان بيشتري داري و مفيدتري. به نظرم دوست 

داشتن و احترام هم همينه. اول بايد خودت رو دوس داشته باشي و به خودت احترام بذاري.

كانال تلگرامي »برترين ها« در توئيتي نوشت: به خاطر جاذبه كم، شخصي كه روي زمين 
1۰۰ كيلوگرم وزن دارد، وزن��ش روي مريخ ۳۸ كيلوگرم خواهد بود. هنگام فرس��تادن 
روبات ها  روي س��طح مريخ، دانش��مندان اين موضوع را در نظر مي گيرند و آنها را طوري 

مي سازند كه سنگين تر باشند و قابليت حمل بار بيشتري داشته باشند.

محمدرضا اسلامي در كانال تلگرامي خود از 
عبرت هاي ورشكستگي بانك سليكن ولي و 
خروج ۵۵۰ ميليارد دلار سرمايه هاي مردم 
امري��كا از بانك ها در پي اين اتفاق نوش��ت. 
در ادامه چكيده اي را از آنچه اسلامي نوشته 
اس��ت، تقديم كرده ايم: چندي پيش بانك 
سليكن ولي در كاليفرنيا اعلام ورشكستگي 
كرد. با وجود اينكه اين يك بانك كوچك و 
غيرمشهور محسوب مي شود ولي اين موضوع 
در بازارهاي مالي امريكا تبعات بسيار جدي 
و حيرت آوري داشته است. بر اساس مقاله اي 
از واشنگتن پس��ت پس از اين اتفاق، مردم 
امريكا  در چند روز اخير شروع به خارج كردن 
پس اندازهاي خود از بانك ها و مؤسسات مالي 
كرده اند. اين امر باعث شده كه مبلغي حدود 
۵۵۰ ميليارد دلار از بانك ها خارج شود! براي 
آنكه ديدي از ابعاد اين واكنش مردم داشته 
باشيم، سود شركت نفت آرامكو عربستان در 
سال مالي گذشته معادل 1۶1 ميليارد دلار 
بوده است. يعني ظرف چند روز مردم امريكا 
بيش از سه برابر سود شركت آرامكو پول از 

بانك ها خارج كرده اند!
ماجراي چند روز اخير يك بار ديگر هشداري 
اس��ت به كس��اني كه قوانين اقتصاد را باور 
ندارند. اينكه اقتصاد بخشنامه اي نيست و 
رفتار اقتصادي مردمان »ابلاغيه اي« نيست. 

هر چقدر هم كه دولتمردان شعار بدهند و 
بگويند  اي ملت احوال و ش��رايط امن است 
و دولت از بانك حمايت مي كند ولي مردم 
رفتار خودش��ان را دارند. در ظرف چند روز 
كوتاه )كمتر از دو هفته( ۵۵۰ ميليارد دلار 
از پولش��ان را از بانك ها بيرون مي كشند و 
يك موج به راه مي افتد. به بيان ديگر، سؤال 
اينجاست كه »چرا« با وجود سخنراني هاي 
جُو بايدن و به رغم اعلام رسمي اينكه »من 
آنم كه رس��تم بوَد قهرمان« ول��ي مردم به 
بانك ها اعتماد نكردند؟ و چنين س��رمايه 

عظيمي را خارج كردند؟

دليلش اين است كه واكنش انسان ها در بحث 
سرمايه، توأم با حساسيت ش��ديد و   سريع 
است. جريان س��رمايه، فراتر از سخنراني ها 
و س��خنوري ها عم��ل مي كند. س��رمايه، 
قوانين خودش را دارد. دولت ها مي توانند با 
تصميمات صحيح در كنار جريان س��رمايه 
»فضاي مولد« را در كشور تقويت كنند ولي 
نمي توانند »هدايت كامل جريان سرمايه« 
را به دست گيرند. س��رمايه، وحشي ترين و 

حساس ترين وجه زندگي بشر است. 
گزاره جالبي در مقاله مذكور واشنگتن پست 
آمده است: »آشفتگي« در بازارها هميشه 

باعث »حركت پول« مي شود. بله! و ما چطور 
انتظار داريم در يك فض��اي اقتصادي توأم 
با عدم ثبات دائ��م، اژدهاي پ��ول حركت 
نكند؟ وقتي ي��ك روي��داد به ظاهر جزئي 
در اقتص��اد عظيمي مانند اقتص��اد امريكا 
باعث مي شود تا مردم ۵۵۰ ميليارد دلار را 
جابه جا كنند، ما چگونه انتظار داريم كه بازار 
محدود كشورمان با تصميمات »ناگهاني« و 
»شتابزده« دچار شوك هاي بزرگ نشود؟ 

اين چيزي اس��ت كه هنوز ما در كشورمان 
ب��اور نكرده اي��م. م��ا گم��ان مي كنيم كه 
»آش��فتگي بازار« باعث »حرك��ت پول« 
نمي ش��ود. ما گمان مي كني��م كه قيمت 
ارز را مي ش��ود با ابلاغيه/ بخشنامه كنترل 
كرد... اصلًا آيا كس��ي تا دو هفته پيش اسم 
»بانك سليكن ولي« را ش��نيده بود؟ يك 
بانك كوچك و غيرمشهور ورشكست شد 
ولي در همين چند روز ع��لاوه بر آن ۵۵۰ 
ميليارد دلاري كه جابه جا شد، قيمت بيت 
كوين )كه مدت ها در ي��ك وضعيت ثابت 
قرار داش��ت( يك باره 4۰ درصد رشد كرد. 
باوركردني اس��ت؟ در همين چند روز طلا 
درصد قابل  توجهي بالا رفت! بازار سرمايه تا 
همين حد حساس است... اينها عبرت هاي 
دنياي جديد انسان است كه اگر »نخواهيم« 

همچنان نمي آموزيم. 

اول بايد خودت را دوست داشته باشي آدم 100 كيلويي در مريخ 38 كيلو!

آدم نمي تواند از خودش جلو بزند
محمود مقدس��ي در كانال تلگرامي 
خود نوش��ت: س��ال ك��ه ب��ه پايان 
مي رسد، بسياري از ما بي آنكه تصميم 
بگيريم، درگير مرور كردن و ارزيابي 
ك��ردن مي ش��ويم و به رس��يدن و 
نرس��يدن و به زندگ��ي و مرگ فكر 
مي كنيم. اين روزه��ا در ميانه  مرور 
كردن ها و قض��اوت  كردن هايم يك 
چيز را مدام با خودم تكرار مي كنم: اينقدر با خودت دست به يقه نباش، آدم نمي تواند از خودش 
جلو بزند؛ هرچقدر هم كه بخواهد و هرچقدر هم كه نياز داشته باشد. وقتي آماده رسيدن به 
چيزي نيستي، وقتي هنوز تكليفت با خودت روشن نيست، وقتي هنوز نيازهاي ديگرت روي 
هوا مانده، وقتي شرايط بيروني مهياي رس��يدن به آن چيز نيست، در مرور كردنت، طوري با 
خودت حرف نزن كه انگار همه چيز جور بوده و تو خودت از سر بي عرضگي يا يك مرض دروني، 
به آن چيز نرسيده اي. يادت باشد كه بخش هاي مختلف روانت مي توانند مستقل از هم خواسته 
بسازند و تو را توي هچل خواسته هاي متعارض بيندازند، يادت باشد كه هر خواسته اي را در هر 
شرايط بيروني  نمي توان خواست و صِرف خواستن تو كافي نيست. خلاصه اينكه تو، زورت را 

زده اي و در ظرف اين روان و اين واقعيت به اينجا رسيده اي. نمي تواني از خودت جلو بزني. 

مهارت همدلي، جوهر اصلي ارتباطات
علي اكبر فرهنگي نوشت: همدلي يكي 
از مهارت هايي اس��ت كه از طريق آن 
مي توان به شناخت بيشتري از ديگري 
دست يافت. برخي از محققان ارتباطات 
 انس��اني بر اين اعتقادند كه همدلي 
توانايي ويژه اي اس��ت كه از طريق آن 
مي توان به نگرش فرد مقابل خويش يا 
مخاطب خود پي برد و دنيا را از دريچه 
چشم او نگريست. بسياري از افراد تصور مي كنند همه يا اكثر مردم پديده ها و مسائل را همان گونه 
كه آنها مي بينند و در نظر دارند، مي بينند و در نظ��ر دارند. اما بين ادراك افراد با يكديگر تفاوت 
چشمگيري وجود دارد. افراد پديده ها را همانند هم نمي بينند و درك نمي كنند. هر يك به فراخور 
حال خويشتن و عوامل حاكم بر خود آنها را درمي يابند. اگر ما علاقه مند به درك بيشتر ديگري و 
تفاهم با او باشيم، نياز به شناخت اين تفاوت ها داشته و مي بايد در تشخيص و شناخت تجربه هاي 
او تلاش كنيم، نه فقط آنچه خود در ذهنيت خود داريم. »بوچنر« و »كلي« در يكي از نوشته هاي 

خود در مورد همدلي نوشته اند كه عبارت است از: »جوهر اصلي تمامي فراگرد ارتباطات.«

پلنگ پارسي
سيدبابك موسوي در رشته توئيتي نوشت: پلنگ پارسي يا ايراني يكي از زير گونه هاي پلنگ 
است كه بيش��تر در محدوده باقيمانده از ايرانشهر و در تركمنس��تان و تركيه پراكنش دارد و 
سازگاري بالايي براي زيست در شرايط اقليمي مختلف در محدوده ايران دارد. اين عكس يكي 
از كارهاي چاپ شده در كتاب دو جلدي من است كه درسال ۹۹ چاپ شده است. جمعيت اين 
پلنگ زيبا توسط عواملي مثل تخريب زيستگاه و كم شدن طعمه و گاهي طعمه مسموم و تهديد 
توسط گله داران در ايران تهديد مي شود. پلنگ هيچ خطري براي انسان ندارد و تهديدي براي ما 

در طبيعت محسوب نمي شود مگر اينكه از جانب انسان احساس خطر كند.

 پدرخوانده هوش مصنوعي از توانايي اين فناوري 
براي نابودي بشر مي گويد

مجتب��ي بوالحس��ني در مجل��ه 
الكترونيكي »زوميت« نوشت: جفري 
هينتون، دانش��مند كامپيوتر كه با 
عنوان »پدرخوانده هوش مصنوعي« 
شناخته مي ش��ود اعلام كرده است 
اينكه هوش مصنوعي روزي به حدي 
توس��عه يابد كه ب��ه تهديدي جدي 
براي بشر تبديل شود، اصلًا غيرقابل 
تصور نيست. هينتون طي مصاحبه با نيويورك پست، توضيحاتي در مورد پيش بيني هاي خود 
براي پيشرفت هوش مصنوعي ارائه داد. او اختراع اين فناوري را با اختراع برق يا چرخ مقايسه 
كرد. هينتون كه در گوگل و دانشگاه تورنتو كار مي كند اعلام كرد توسعه  هوش عمومي مصنوعي 
)AGI( زودتر از آنچه مردم تصور مي كنند رخ خواهد داد. ازجمله كاربردهاي AGI مي توان 
به تشخيص گفتار، پاسخ به سؤالات و ترجمه اشاره كرد. هينتون در پاسخ به اين سؤال كه به طور 
خاص، شانس هوش مصنوعي براي از بين بردن بشر چقدر است، گفت: »فكر مي كنم اين اتفاق 
اصلًا غيرمحتمل نيست.« AGI  به توانايي بالقوه  عامل هوش براي يادگيري هر كار ذهني كه 
انسان مي تواند انجام دهد اشاره دارد. اين فناوري هنوز توسعه پيدا نكرده است و دانشمندان 
رايانه درحال كشف امكانپذيري آن هستند. هينتون مي گويد كامپيوترها در نهايت قابليت خلق 
ايده هايي براي بهبود خود را به دست خواهند آورد. او اظهار می دارد: »اين يك مسئله است. ما 
بايد در مورد روش كنترل AGI به خوبي فكر كنيم.« اين دانشمند كامپيوتر هشدار داده است 
بس��ياری از جدي ترين عواقب منفي هوش مصنوعي در آينده  خيلي نزديك به  وقوع نخواهد 
پيوست. هينتون می گويد: »من فكر مي كنم منطقي اس��ت كه در حال حاضر مردم در مورد 
مس��ائلي مثل جنبه هاي منفي هوش مصنوعي نگران باش��ند؛ حتي اگر اي��ن نگراني ها طي 
چندسال آينده رخ ندهند. درواقع مردم بايد به اين مسائل فكر كنند.« ديدگاه  هينتون درباره 
هوش مصنوعي درحالي مطرح مي ش��ود كه همچنان ش��اهد افزايش سرسام آور محبوبيت 
نرم افزارهاي مبتن��ي  بر اين فن��اوري هس��تيم. ChatGPT ش��ركت OpenAI يكي از 
محبوب ترين چت بات هاي حال حاضر جهان محسوب مي شود كه با وجود اينكه مدت كوتاهي 
از انتش��ار عمومي آن مي گذرد، ميليون ها كاربر را به خود جذب كرده اس��ت. س��م آلتمن، 
مديرعامل OpenAI  اوايل ماه جاري درمورد شركتش گفته بود: »ما بايد مراقبت باشيم. من 

فكر مي كنم مردم بايد خوشحال باشند كه ما كمي از فناوري هوش مصنوعي مي ترسيم.«

باز هم همان دوقطبي اين بار با ماست!
داود مدرس��يان در كانال تلگرامي خود نوش��ت: هر چ��ه ضربه مي خوريم ي��ا از متحجرين 
ظاهرپرست مدعي دينداري است يا از متجددين ظاهرگراي اباحه گر است! هر دو اهل خشونت 
كلامي و رفتاري اند و كارشان نفرت پراكني و دوقطبي سازي و برهم زدن آرامش جامعه است! 
يكي مي خواهد به زور احكام را اجرا كند و ديگري مي خواهد به زور و حربه رس��انه، احكام را 
تعطيل كند! يك طرف اين دعوا خودش را صاحب دين و مذهب مي داند و طرف ديگر عامدانه 

عليه حيا، عفت و احكام ديني، نفرت پراكني مي كند!
اين دو لبه قيچي، حوادث پاييز سال 14۰1 را آفريدند و انسجام جامعه را هدف قرار دادند. يك 
طرف عامدانه با بي حجابي و عرياني و يك طرف با ريختن ماست و خشونت كلامي! بايد قوه عاقله اي 
در نظام و بين مردم باشد و جلوي هر دو قطب را بگيرد. نبايد بيش از اين اجازه داد كه دوطرف 
متحجر و متجدد غربگرا، جامعه را به بيراهه ببرند. بايد از حوادث پاييز گذشته عبرت بگيريم وگرنه 
تابستان پيش رو، هر دو دسته، زندگي را به كام ملت تلخ مي كنند.  نهي از منكر راه دارد، روش دارد، 
فهم و بصيرت مي خواهد. نبايد اجازه داد كه جاهلان نهي از منكر كنند! اين جاهلان، بهترين پاس 
گُل ها را به پروژه حجاب زدايي مي دهند! و نبايد به آنهايي كه عامدانه و سازماندهي شده و با برنامه 
مشخص، به دنبال ترويج بي حجابي و ابتذال و بي حيايي هستند، اجازه جولان داد و البته بايد بين 
گروه ها و دسته جات و افراد شاخصي كه عامدانه ترويج بي حجابي مي كنند با افراد عادي، تفاوت 

قائل بود. لذا نهي از منكر اينجا با زبان صميمانه و محترمانه بايد باشد.

 بزرگ ترين اشتباه 
در معرفي حضرت خديجه)س(

عليرضا زادبر در توئيتي نوشت: بزرگ ترين اشتباه در معرفي حضرت 
خديجه)س( تأكيد صرف بر ثروت ايشان اس��ت. خير، او نماد جايگاه 
والاي زن در فعاليت اجتماعي و سياس��ي اس��ت. او نماد يك تكيه گاه 
براي پيامبر)ص( در مس��ير مبارزه اس��ت. اس��لام از همان آغاز براي 
زنان س��هم واقعي قائل ب��وده، قرن ها پي��ش از فمينيس��م غربي ها. 

#وفات_ام_المؤمنين 

سبقت توئيتري ايلان ماسك از اوباما
به گزارش »ج��وان« با رد ش��دن فالووره��اي ايلان ماس��ك از اوباما 
اكنون پر فالوورترين حس��اب توئيتر متعلق به مديرعامل اين ش��بكه 
اجتماعي است. تعداد فالوور هاي حس��اب ايلان ماسك تا لحظه اعلام 
اين خبر 1۳۳٬۲۸۶٬4۵7 نفر اس��ت، در حالي كه حساب كاربري اوباما 

1۳۳٬۰1۸٬4۳۳ فالوور دارد.

در تعطيلات عيد نبايد مريض شويم؟!
مجيد ميرزايي در توئيتي نوشت: كاش اين وزارت بهداشت يه الزامي 
براي حضور متخصصان در مراكز درماني در عيد ايجاد كنه. يه جوري 
همه رفتن سفر انگار معتقدن 1۵ روز عيد كسي نبايد مريض بشه. خدا 
نكنه عيد مريض بشيد. هر جا بريد يا متخصص نيست يا اگه باشه ازتون 

طلبكاره كه چرا تو تعطيلات مريض شدي!

لطفاً گياهان در خطر انقراض را نخريد
يكي از فعالان توئيتر با نام كاربري »دختر كوانتومي« نوشت: لاله واژگون 
يك گونه در خطر انق��راض از منحصربه  فردتري��ن گونه گياهان بومي 
مناطق كوهس��تاني ايران كه به علت چيدنش از طبيعت و فروشش به 
عنوان گل زينتي و سرازير شدن گردشگر به دشت لاله در حال انقراضه؛ 
لطفاً گياهان در خطر انقراض رو نخريد و نچينيد و به اين چرخه  آسيب 

زننده به طبيعت پايان بديد.
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